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PROVINCIE FLEVOLAND Gemeente Almere 

1. INLEIDING 

1.1 Aanleiding 
Gedeputeerde Staten (GS) hebben Provinciale Staten (PS) de toezegging gedaan twee maal per jaar te 
rapporteren over de stand van zaken van de voortgang van het Investeringsprogramma Flevoland Almere (IFA). 
Via de reguliere P&C-cyclus wordt PS op programmaniveau geïnformeerd. Daarnaast wordt PS twee keer per 
jaar door middel van een halfjaar- en een jaarrapportage geïnformeerd. Voor u ligt de halfjaarrapportage 
2015. Deze halfjaarrapportage geeft inzicht in de voortgang en de activiteiten van het IFA-programma tot 
medio 2015 op projectniveau. 

De laatste keer dat PS is geïnformeerd over de voortgang van het IFA-programma is op 28 april 2015 geweest 
v1a de jaarrapportage 2014 (mededeling met e-docs nummer 1704216). In het voorjaar van 2015 zal de 
jaarrapportage 2015 worden opgesteld. Deze jaarrapportage zal uitgebreider zijn dan de voorliggende 
halfjaarrapportage en zal naast informatie over de (financiële) voortgang van de projecten ook informatie over 
de voortgang op programmaniveau bevatten. 

1.2 Doel 
Met deze rapportage informeren de Colleges van Burgemeester en Wethouders van Almere (B&W) en 
Gedeputeerde Staten van de provincie Flevoland (GS) de gemeenteraad en PS over de voortgang van IFA. 

1.3 Samenvatting 
IFA1 
Zowel het project "Lectoraat Natuurlijk en Gezond Samen -Leven" van de CAH Vilentum (CAH) en het project 
International New Town Institute (INTI) zijn afgerond respectievelijk op 31 mei 2015 en op 31 december 2014. 
De eindrapportage van INTI is 1n deze rapportage verwerkt. De eindrapportage van de CAH zal in de IFA-
jaarrapportage 2015 worden verwoord. 
Het project "Onderdoorgang A6" zal pas in 2020 worden uitgevoerd en betaald. Voor Hogeschool Windeshelm 
zijn de IFA1 (en IFA2) middelen in een fonds gestort. Dit project loopt door totdat het fonds geheel is benut. 
De resterende IFA1-middelen blijven conform vigerend beleid beschikbaar binnen de IFA-reserve. 

IFA2 
Van het budget dat voor IFA2 is geprogrammeerd (€ 33 miljoen), is circa € 18,6 miljoen beschikt (inclusief 
€ 350.000 proceskosten en €1,95 miljoen lening aan Reedewaard). Van dit bedrag is € 12,7 miljoen betaald. 
Verder is een budget van 
€ 10 miljoen geoormerkt voor projecten voor de Floriade 2022 (inzet via programma Almere 2.0). Tot en met 
2015 resteert derhalve nog een budget van circa € 4,4 miljoen (33 -/- 18,6 -/- 10). 
Tot en met medio 2015 z1jn in totaal 6 IFA2-subs1dieaanvragen toegekend, te weten: 

• Boshart Almeerderhout 
• Bidbook Floriade 
• Jan van Es Instituut 2.0 
• Zorgcentrum Reedewaard 
• Almere Kenniscentrum Talent 
• Kunstlinie Almere Flevoland 

Bidbook Floriade en Jan van Es Instituut 2.0 zijn afgerond, de andere projecten lopen nog. Het project Boshart 
Almeerderhout heeft een belangrijke mijlpaal bereikt, namelijk de opening van het Buitencentrum van 
Staatsbosbeheer. De uitvoering van het project is, zoals reeds gemeld in het IFA-jaarverslag 2014, vertraagd en 
het project zal met een jaar worden verlengd. De verbouw van het pand van Zorgcentrum Reedewaard is 
inmiddels afgerond, maar de inrichting van het terrein nog niet. De bouw van het Almere Kenniscentrum Talent 
is in volle gang en het project KunstUnie Almere Flevoland is pas onlangs goedgekeurd. 

Twee subsidieaanvragen zijn in 2015 gehonoreerd: 
• Almere Kenniscentrum Talent 
• Kunstlinie Almere Flevoland 

Eén projectidee bevindt zich nog in de fase van uitwerking tot een subsidieaanvraag: 
• Gezondheid & Welzijn Innovatiecentrum Almere 

Voor dit projectidee geldt dat een ontvankelijke subsidieaanvraag uiterlijk op 31 december 2015 bij de 
provincie moet zijn Ingediend. Na deze datum is het niet meer mogelijk om een subsidieaanvraag in te dienen 
in het kader van IFA2. 

1774832 IFA-halfjaarrapportage 2015 



IFA3 
De middelen die geprogrammeerd zijn voor IFA3 worden Ingezet voor het programma Almere 2.0. De middelen 
(Inclusief € 10 miljoen IFA2) zullen, samen met de middelen van de gemeente Almere en het Rijk, op basis van 
door PS vast te stellen jaarprogramma's, gestort worden 1n het Fonds Verstedelijking Almere, dat door de 
gemeente Almere zal worden beheerd. 
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2. HET IFA-PROGRAMAAA 

2.1 De IFA-tranches 
Het IFA-programma loopt tot en met 2020 en beschikte bij de start van het programma in 2006 over een budget 
van € 100 miljoen. In het najaar van 2011 is in verband met bezuinigingen € 11 miljoen afgeraamd. Daardoor 
resteert voor de hele IFA-periode een budget van € 89 miljoen, dat over drie tranches is verdeeld: 

€ 35 miljoen voor de periode 2006 - 2010 (IFA1) 
€ 33 miljoen voor de periode 2011 - 2015 (IFA2) 
€ 21 miljoen voor de periode 2016 - 2020 (IFA3) 

De middelen van IFA3 zullen worden ingezet voor het programma Almere 2.0. Dit betekent dat het IFA-
programma feitelijk eindigt na afronding van IFA2 (2017/2018). 

2.2 IFA1 
Het budget dat voor IFA1 is geprogrammeerd bedraagt € 35 miljoen. Van dit budget is € 125.000 besteed aan 
proceskosten. Voor IFA1-projecten is dus circa € 34,9 miljoen beschikbaar. IFA1 is inmiddels afgerond, maar 
een paar projecten lopen nog door in de periode van de tweede tranche. Het gaat hier om de projecten CAH en 
INTI, (het fonds) Hogeschool Windesheim, en Onderdoorgang A6. Zowel CAH als INTI zijn inmiddels ook 
afgerond en zullen in de tweede helft van 2015 definitief worden vastgesteld. De voortgang van de lopende 
IFA1-projecten wordt in hoofdstuk 3 beschreven. 

IF Al-projecten {lopend) Beschikt (€) Betaald (€) 
CAH (afgerond, nog n1et afgerekend) 500.000 457.149 
INTI (afgerond, nog niet afgerekend) 1.000.000 1.000.000 
Windesheim 11.000.000 11.000.000 
Onderdoorgang A6 2.500.000 0 
Totaa/ 15.000.000 12.457.149 

De IFA1-beschikkingen die de provincie met de gemeente Almere heeft gesloten zijn 1n de eerste helft van 
2014 formeel afgesloten met een definitieve vaststelling ad € 19.718.890, zoals beschreven in de IFA-
halfjaarrapportage 2014 (e-docs nummer 1634790). In de "Rapportage eerste fase 2006 - 2011" (e-docs 
nummer 1458005) zijn de vastgestelde IFA1-projecten beschreven. 

De resterende IFA1-m1ddelen van circa € 0,2 miljoen (34,9 -/- 19,7 
beschikbaar binnen de IFA-reserve. 

/- 15) blijven conform vigerend beleid 

2.3 IFA2 
Voor IFA2 zijn twee programmalijnen vastgesteld: 

1. Versterking beroepsonderwijs en wetenschappelijk onderwijs en onderzoek 
2. Versterking voorzieningenstructuur 

Deze twee programmalijnen z1jn nader uitgewerkt in vijf maatregelen, die de basis vormen waarop aanvragen 
kunnen worden ingediend: 

1. Versterking aanbod Beroepsonderwijs en WO 
2. Versterking aanbod Kunst & Cultuur 
3. Versterking aanbod Sport 
4. Versterking aanbod Leisure 
5. Versterking aanbod Zorg 

De andere drie programmalijnen uit het IFA convenant, te weten 'Versterking economische structuur', 
'Kwaliteitsslag Groen-Blauwe stad' en 'Infrastructurele Knelpunten' z1jn niet opengesteld binnen IFA2. 

Het programmamanagement en de uitvoering van IFA2 is belegd bij de provinde bij de afdeling 
Gebiedsontwikkeling en Europa. Bijlage A geeft naast een schematische weergave van het proces van 
subsidieverlening ook een beknopte samenvatting van het vastgestelde IFA2-programma, inclusief de 
inhoudelijke beoordelingscriteria. 

Van het budget dat voor IFA2 is geprogrammeerd (€ 33 miljoen), is circa € 18,6 miljoen beschikt (inclusief 
€ 350.000 proceskosten). Van dit bedrag is € 12,7 miljoen betaald. Verder is een budget van € 10 miljoen 
geoormerkt voor projecten voor de Floriade 2022. Tot en met 2015 resteert derhalve nog een budget van circa 
€ 4,4 miljoen (€ 33-€ 18,6-€ 10). 
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IFA2 projecten beschikr {€) betaald (€) 
Windeshelm 9.117.000 9.117.000 
Boshart Almeerderhout 2.500.000 479.279 
Bidbook Floriade (afgerond) 300.000 251.757 
Jan van Es Instituut 2.0 (afgerond) 600.000 600.000 
Reedewaard '̂ 2.250.000 1.980.000 
Almere Kenniscentrum Talent 2.000.000 200.000 
Kunstlinie Almere-Flevoland 1.500.000 0 
Subtotaal 78.267.000 J2.62S.0J6 
Proceskosten 350.000 47.128 
Subtotaal incl. projectkosten 18.617.000 72.675.764 
Geoormerkt voor Floriade 2022 10.000.000 0 
Totaa/ 28.617.000 72.675.764 

'̂ De bijdrage voor het project Reedewaard bestaat uit een subsidie van € 300.000 en een achtergestelde lening 
van € 1.950.000, welke is geoormerkt binnen de reserve IFA (conform GS-nota met e-docs nummer 1603605). 
Overeenkomstig het besluit zullen de binnen de IFA2-programmaperiode ontvangen aflossingen (naar 
verwachting € 600.000) weer opnieuw beschikbaar komen voor het IFA-programma. Over de inzet van de 
aflossingen die na afloop van het programma worden ontvangen (naar verwachting € 1,35 miljoen) zal op een 
later moment besluitvorming plaatsvinden. 

2.4 IFA3 
De middelen die geprogrammeerd zijn voor IFA3 worden, samen met € 10 miljoen uit IFA2 (geoormerkt voor 
Floriade), ingezet voor het programma Almere 2.0. Op 28 mei 2014 heeft PS ingestemd met het programma 
Almere 2.0 en het voorstel om de provinciale bijdrage voor dit programma te bekostigen met IFA-middelen (PS-
voorstel met e-docs nummer 1572473), te weten: 

Herkomst middelen € 
Restant middelen IFA1 p.m. 
Geoormerkt voor Floriade 2022 10.000.000 
Geprogrammeerde middelen voor IFA3 21.000.000 
Totaa/ i 7.000.000 

De provinciale middelen zullen, samen met de middelen van de gemeente Almere en het Rijk, op basis van 
door PS vast te stellen jaarprogramma's gestort worden in het Fonds Verstedelijking Almere, dat door de 
gemeente Almere zal worden beheerd. Afgesproken is dat jaarlijks vóór 1 augustus een jaarprogramma en een 
meerjarenprogramma wordt opgesteld. Vaststelling vindt plaats door het Bestuurlijk Overleg Almere 2.0 na 
Instemming van PS en de Raad. Jaarlijks worden de benodigde middelen na vaststelling van het jaarprogramma 
in het Fonds Verstedelijking Almere gestort. 

Bovenstaande betekent dat het IFA-programma na uitvoering van IFA2 zal eindigen. In 2015 kunnen nog de 
laatste IFA2-projecten worden beschikt. De IFA2-projecten dienen afgerond te zijn op uiterlijk 31 december 
2017. Vervolgens zal de definitieve vaststelling van de projecten in 2018 plaatsvinden. 

2.5 Cluster Floriade 
In 2012 is het organiseren van de Floriade in 2022 toegewezen aan de gemeente Almere. Voor het opstellen van 
het bidbook is door de provincie een bijdrage van € 251.757 geleverd uit IFA2-m1ddelen. Dit project is 
Inmiddels afgerond, zoals ook staat beschreven in paragraaf 3.2.2. 

Daarnaast heeft PS op 16 januari 2013 Ingestemd met het oormerken van € 10 miljoen aan IFA2-m1ddelen voor 
projecten voor de Floriade 2022. PS heeft ingestemd met de volgende redeneerlijnen: 

• De provinciale rol 1s primair die yan verbinder en excellent gastheerschap; 
• De provincie faciliteert een kennis- en Innovatieplatform dat innovaties tot stand brengt en 

in 'proeftuin Flevoland' uittest en valoriseert; 
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• Overeenkomstig de Uitvoeringsovereenkomst Almere 2.0 werken de provincie en de gemeente Almere 
een gezamenlijk economisch programma 'Floriade Werkt!' uit langs vier thema's (Feeding, Greening, 
Energizing en Healthying the City). 

Deze geoormerkte € 10 miljoen is ondergebracht in het programma Almere 2.0 en zal daarmee worden 
afgewikkeld via het Fonds Verstedelijking Almere. Inmiddels zijn deze redeneerlijnen zijn samen met Almere 
uitgewerkt in het economisch programma 'Floriade Werkt!'. Op het toekomstig evenemententerrein gaat de 
provincie een innovatiewerkplaats realiseren. Voor het vullen van de werkplaats met activiteiten en om 
innovaties te stimuleren, wordt € 2,0 min. van de geoormerkte € 10,0 min. ingezet. Hiertoe is succesvol een 
aanvraag Ingediend in het Fonds Verstedelijking Almere. 
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3. VOORTGANG PROJECTEN 

3.1 IFA1-projecten 
Zoals beschreven in hoofdstuk 2 heeft de provincie alle IFA1-projecten die z1jn beschikt via de gemeente 
Almere begin 2014 definitief afgerekend met de gemeente Almere. 
Een aantal projecten zijn niet via de gemeente beschikt en die lopen nog door. Dit zijn: 

- Christelijke Agrarische Hogeschool Vilentum 
- International New Town Institute (2^ beschikking) . 

Hogeschool Windesheim 
- Onderdoorgang A6 

Van de eerste twee genoemde projecten zijn inmiddels afgerond en de eindafrekeningen zullen 1n 2015 worden 
afgehandeld. Zie onderstaande paragrafen voor de actuele stand van zaken. 

3.1.1 Christelijke Agrarische Hogeschool Vilentum (CAH) 
Inhoud 
Met behulp van een IFA-b1jdrage is de CAH in 2011 gestart in Almere met het lectoraat "Natuurlijk en Gezond 
Samen-Leven". In samenwerking met andere hogescholen en universiteiten is onderzoek gedaan in het 
zogenaamde groene kennisdomein. Het lectoraat heeft als onderzoeksopdracht het ontwikkelen en valoriseren 
van kennis betreffende de relatie tussen de gezondheid van de mens en de leefomgeving (natuur, dieren, 
planten). 

r 
PB II 

Stand van zaken 
De uitvoering van het project is over de gehele projectperiode naar wens verlopen, maar door een vertraagde 
start 1s de besteding van de middelen ook enigszins vertraagd. In 2010 is de einddatum van het project bepaald 
op 31 december 2014. Omdat eind 2014 nog niet alle middelen waren besteed, is door de projectuitvoerder 
een verlenging aangevraagd tot 31 mei 2015. Deze verlenging is door GS gehonoreerd. 
In deze extra periode is een literatuurstudie verricht naar de effecten van de kwantiteit en kwaliteit van het 
groen in de stad op de gezondheid en welzijn van mensen. Daarnaast is ook gekeken worden naar de 
economische waarde van het groen in de stad. De resultaten van het onderzoek zijn in een brochure 
beschreven. De eindrapportage zal in de tweede helft van 2015 bij de provincie worden ingediend. In de IFA-
jaarrapportage 2015 zal de eindrapportage inclusief de resultaten van de hier boven beschreven 
literatuurstudie worden beschreven. 

3.1.2 International New Town Institute (INTI) 
Inhoud 
INTI heeft als doel "de ontwikkeling van een zelfstandig wetenschappelijk kennisinstituut op het gebied van 
nieuwe steden wereldwijd". INTI kan gezien worden als een internationale denk-en-doe-tank, gewijd aan een 
verbetering van de kwaliteit van de mondiale verstedelijking. De focus ligt daarbij op nieuwe steden uit de 
20"^ en 21̂ "̂ ^ eeuw. Daarnaast heeft INTI zich ontwikkeld als een kenniscentrum op het gebied van stedelijke 
ontwikkeling. INTI voert daartoe onder andere onderzoeken uit, gaat internationale samenwerkingsverbanden 
aan, voert adviesopdrachten uit en ontwikkelt onderwijs op HBO- en WO-niveau in samenwerking met 
Windeshelm en CAH. 
Het project is 1n 2011 van start gegaan en is in oktober 2012 positief geëvalueerd door een externe partij. Naar 
aanleiding van deze evaluatie is de subsidieovereenkomst voortgezet tot en met 31 december 2015. In 2014 is 
in overleg met INTI overeengekomen het project te beëindigen per 31 december 2014, omdat de inhoudelijke 
doelstellingen in 2014 al waren bereikt en INTI in 2015 geen IFA-middelen meer zou ontvangen. 
De maximale IFA-bijdrage bedraagt € 1 miljoen en de totale projectkosten bedragen € 2,9 miljoen. De 
eindafrekening inclusief accountantsverklaring is Inmiddels ingediend en de subsidie zal In de tweede helft van 
2015 definitief worden vastgesteld. Met het project is 2 fte directe werkgelegenheid gerealiseerd. 
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Stand van zaken 
De realisatie van het project is grotendeels volgens planning verlopen. De 20 genoemde doelstellingen in de 
uitvoeringsovereenkomst zijn nagenoeg allemaal gerealiseerd. Op sommige punten is gaandeweg het project de 
focus wat verlegd, dit in overleg met de provincie. Alleen het opzetten van de leerstoel New Towns is niet 
gerealiseerd. De mogelijkheden tot het opzetten van de leerstoel zijn wel verkend, maar 1s niet tot 
ontwikkeling gekomen door een gebrek aan financiële middelen. 

Het zwaartepunt heeft de afgelopen jaren gelegen op de uitvoering van het Internationale 
onderzoeksprogramma "New New Towns; Why we need to rethink the city of tomorrow today". Dlt programma 
legt de focus op negen steden die zelf als New Town zijn gebouwd, of die nu New Towns ontwikkelen. Dit zijn 
de steden Shenzhen (China), Chandigarh (India), Nairobi (Kenya), Kaapstad (Zuid-Afrika), Accra (Ghana), Dares 
Salaam (Tanzania), Sao Paulo (Brazilië) en Medellin (Colombia). De New Town Almere waar INTI is gevestigd, 
fungeert als negende stad en brengt de Nederlandse expertise en ervaring in het programma. 'New New Towns' 
is een meerjarig programma dat is gestart in Shenzhen, vervolgens in Chandigarh is opgezet. In 2013/2014 lag 
de focus (naast Azië) op het Afrikaanse continent. Zowel in Kaapstad als Nairobi is het programma vanaf 2014 
volop van start gegaan. In Accra en Sao Paulo zijn ook projecten en verkenningen opgezet in 2014. In 2015 
heeft een wijziging plaatsgevonden en zijn Havana (Cuba) en Curitiba (Brazilië) in plaats van Dar es Salaam en 
Medellin onderdeel van het programma geworden, mede in verband met een verzoek van de Gemeente Almere 
om het netwerk van INTI in te zetten voor het internationale stedenwerk van Almere dat verbonden Is aan de 
Floriade 2022. 

De programma's In China en India zijn zeer succesvol geweest. Er is een uitwisseling georganiseerd tussen de 
universiteiten en hogescholen in Shenzen, samenwerking met o.a. de Hogescholen CAH en Windesheim. Een 
delegatie uit China heeft Almere bezocht in het kader van een professionele uitwisseling tussen beide steden. 
Deze uitwisseling is in samenwerking met de gemeente Almere georganiseerd. Daarnaast is in de Schouwburg 
van Almere de conferentie "Shenzhen, from factory of the world to world city" georganiseerd waar zowel 
Chinese als Nederlandse vertegenwoordigers van de bij de uitwisseling betrokken instituten en organisaties 
hebben deelgenomen en de resultaten van de uitwisseling aan de orde stelden. 
Belangrijk resultaat is tevens dat er een Kwaliteitsteam 1s opgezet met experts uit Nederland en China voor de 
Guangming New Town (deel van Shenzhen). 
In Chanrdigarh heeft een studentenuitwisseling plaatsgevonden waaraan onder andere studenten van de TU 
Delft en the Chandigarh College of Architecture hebben deelgenomen. Met de Aditya Prakesh Foundation wordt 
nauw samengewerkt ook in 2014. 

Nairobi 
In Nairobi is in samenwerking met de Universiteiten van Amsterdam en Groningen en de Hogeschool van Breda 
een uitwisseling opgezet rond de snelle urbanisatie die zich nu en in de toekomst in en rond de stad gaat 
afspelen en waarvoor 17 new towns zijn gepland. In samenwerking met internationale organisaties als IFHP en 
UN Habitat wordt samengewerkt aan de actuele stedelijke opgaven van de stad. Zo is met IFHP en Placemakers 
en met de universiteiten en professionals in Nairobi het project Making Cities Together gestart, een 
'placemaking' project rond de verbetering van de publieke ruimte in de stad. Dit heeft geresulteerd 1n 
daadwerkelijke uitvoeringsplannen en zal worden uitgebreid. Momenteel wordt zeer direct samengewerkt met 
de gemeente Almere aan het programma 'Feeding the City' rond agricultuur en stedelijke planning, waarbij 
o.a. Almere Oosterwold een rol speelt. Inmiddels is het programma opgenomen in het curriculum van de 
Technica Univesity of Kenya en zijn universiteiten en instanties zowel in Nairobi als in Nederland actief 
betrokken. 

Kaapstad 
In Kaapstad is met ondersteuning van Rijksdienst voor Ondernemend Nederland (RVO) en het Nederlands 
Consulaat-Generaal in Kaapstad een project opgezet onder het motto The Density Syndicate, waaraan zes 
Nederlandse architecten meededen. In een aantal workshops werden stedenbouwkundige ontwerpen 
uitgewerkt die de mogelijkheden van verdichting en verbetering van de sociale samenhang onderzochten. 
De resultaten zijn zowel in Kaapstad gepresenteerd als in Rotterdam tijdens de Internationale Urban Africa 
conferentie, (ook In een publicatie) waarmee een start is gemaakt met het op de agenda zetten 1n Nederland 
van de snelle verstedelijking in Afrika. Daar is nog niet veel over bekend hier, maar de ervaringen uit de 
Nederlandse ontwerppraktijk kunnen hier een belangrijke rol spelen, zoals INTI heeft ervaren in Kaapstad. 
In Accra en Sao Paulo is een start gemaakt met het ontwikkelen van het netwerk, o.a. door projecten als 'the 
Banality of Good', een tentoonstelling over de ontwikkeling van new towns, die op de biënnale in Sao Paulo 
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was te zien en in Accra getoond gaat worden. Met de universiteiten en professionals en de lokale instituten en 
overheden worden de mogelijkheden tot samenwerking onderzocht en ontwikkeld. In Accra wordt gewerkt aan 
het thema 'The Good City' en in Brazilië, zowel in Sao Paulo als Curitiba zijn thema's als mobiliteit en 
gezondheid verbonden met stedelijke planning aan de orde. 

Floriade 
INTI heeft een bijdrage geleverd bij het tot stand komen van het Bidbook van de Floriade. Met de Gemeente 
Almere en de Floriade-organisatie 1s en wordt nog steeds intensief samengewerkt op het vlak van de 
internationale duurzame netwerken: INTI participeert in de Denktank Floriade die werkt aan de opbouw van de 
internationale netwerken. Tevens werkt INTI in opdracht van de Gemeente Almere aan het versterken van het 
internationale stedennetwerk en het onderwijsprogramma in het kader van de Floriade. 

Vanuit de uitvalsbasis in Almere is het werkterrein van INTI inmiddels uitgebreid tot heel Nederland. INTI wordt 
als expert door Atelier Rijksbouwmeester benut voor de groeikernen, door het ministerie van l&M voor de 
Vinexwijken en door RCE voor de architectuur uit de jaren '70'en '80. INTI heeft bij deze projecten laten zien 
dat ze stap hebben gemaakt van alleen onderzoek naar praktijkprojecten, een belangrijk aspect voor het 
voortbestaan van INTI. 

3.1.3 Hogeschool Windesheim (Windesheim) 
Inhoud 
De komst Windesheim in 2010 draagt bij aan de doelstelling om Almere en provincie Flevoland te laten 
uitgroeien tot een hoger onderwijs- en kennisregio. De IFA-bijdrage bedraagt 
€ 20,117 miljoen waarvan € 11 miljoen is gefinancierd uit IFA1 en € 9,117 miljoen uit IFA2. De IFA-middelen (en 
overige middelen) zijn in een fonds gestort, dat door de gemeente Almere wordt beheerd. 

Middelen € 
IFA1 9.117.000 
IFA2 11.000.000 
Rijk 37.000.000 
Gemeente Almere 12.000.000 
Gemeente Lelystad 3.000.000 
Totaa/ 72.7 77 000 

Van de bijdrage van het Rijk is € 10 miljoen rechtstreeks aan Windesheim betaald. In het fonds is op 31 
december 2014 nog € 23.117.609 beschikbaar (exclusief eigen vermogen van € 7,3 miljoen bij Windesheim 
zelf). 

Stand van zaken 
Windesheim maakt sinds de start 1n 2010 een gestage ontwikkeling door. Het aantal nieuwe studenten dat zich 
Inschrijft voor een studie bij Windesheim Flevoland stijgt jaarlijks. De studentenpopulatie op peildatum 1 
oktober 2014 bedroeg 1.989 studenten. Dat is een stijging van 362 studenten ten opzichte van 2013. (in 2013 
1.627 studenten; in 2012 1.339; in 2011 1.185) De eerstejaarsinstroom 1n 2014 is ten opzichte van 2013 met 113 
studenten gestegen en kwam hiermee uit op 856 studenten, (eerstejaarsinstroom 2013 743 studenten; 1n 2012 
608; in 2011 565 studenten). Het opleidingenportfolio is in 2014 uitgebreid met de Blended Learning variant 
Verpleegkunde. Dit bracht het totaal aan hbo-opleidingen op 21. 
Blended Learning is een nieuw onderwijsconcept waarbij naast reguliere lessen ook onderwijs op afstand wordt 
gegeven. Hiermee geeft Windesheim onderwijs op maat en Is de studie beter te combineren met een bijbaan. 
Ook het Comakership is uniek en onderscheidend bij Windesheim. Het is een specifieke opdracht voor een 
student op hbo-niveau. Deze opdracht komt uit de praktijk, van en voor een organisatie. Studenten gaan aan 
de slag voor externe opdrachtgevers en leveren in enkele maanden op hbo-niveau diensten en producten op. 
Via Comakerships worden de studenten goed voorbereid op de arbeidsmarkt. In 2014 is gewerkt aan een 
verdere Implementatie binnen alle opleidingen en hiermee heeft het Comakership steeds meer voet aan de 
grond gekregen. De Comakerships-meetlngpoints worden steeds drukker bezocht en met veel enthousiasme 
ontvangen door studenten, docenten en opdrachtgevers. Er is een proces ingezet om de unieke 
karakteristieken van het Comakership b1j alle opleidingen te borgen zodat dit 'Unique Selling Point' van 
Windesheim Flevoland verder uitgebouwd kan worden. 

Het aantal lectoraten is inmiddels uitgebreid tot vier. Nieuwe lectoren zijn geworven voor "robotica", 
"leiderschap in onderwijs en opvoeding" en voor "nieuwe arbeidsverhoudingen". Daarmee heeft elk cluster van 
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opleidingen van Windesheim Flevoland een directe verbinding met tenminste één lectoraat, naast uiteraard de 
verbinding met andere lectoraten in de kenniscentra van Windesheim. Deze lectoraten timmeren goed aan de 
weg en zijn zeer goed ingebed in de regio waardoor de onderzoeksvragen en daarmee de inkomsten uit o.m. 
subsidies, projecten, private activiteiten toenemen. 

De Wet Kwaliteit in verscheidenheid hoger onderwijs is per 2014 ingegaan, met als doel minder studie-uitval en 
minder switchen tussen studies (en dus sneller afstuderen). Dit houdt in dat de studenten zich uiterlijk op 1 
mei aanmelden bij Studielink voor de studie van hun keuze. Zij hebben dan recht op een studiekeuzecheck en 
het recht op toelating tot een andere studie binnen de hogeschool. 
Positief is dat de zogenaamde NS- score (NSE= nationale studenten enquête) aanzienlijk is gestegen. De 
algemene tevredenheid bij Windesheim Flevoland is van 61% in 2013 gestegen naar 73% in 2014. Drie van de 
vier studenten zijn (heel) tevreden over hun studie bij deze hogeschool. Dit draagt positief b1j aan de algehele 
reputatie van de school en de instroom bij de betreffende opleidingen in het bijzonder. 

In 2015 zijn voor 10 van de 18 opleidingen voor het eerst diploma's uitgereikt en hier heeft Windesheim een 
feestelijk moment van gemaakt. Windesheim Flevoland bestaat dit jaar 5 jaar en ook daar zal Windesheim in 
het komend studiejaar stil bij staan. 

'li ' " f • 
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foto Anja de Graaff 

3.1.4 Onderdoorgang A6 
Inhoud 
De "Onderdoorgang A6" neemt een wat bijzondere plaats in. Het project past niet binnen de kaders van IFA2, 
maar wel binnen het IFA-convenant. Het project wordt dan ook niet met IFA2-m1ddelen gefinancierd, maar met 
middelen die resteren uit IFA1. 
Het project Onderdoorgang A6 vloeit voort uit de verbreding van de A6, wat van bovenregionale betekenis is. 
De verbreding van de A6 maakt Almere en dus ook Flevoland attractiever als vestigingsplaats om te 
ondernemen en te wonen. Voldoende onderdoorgangen zijn randvoorwaardelijk in een d1cht-stedel1jk gebied 
als Almere. 
De realisatie van deze onderdoorgang A6 draagt bij aan: 

• Versterking vestigingsklimaat van de provincie Flevoland; 
• Verbetering van de bereikbaarheid via OV tussen Almere Stad en Almere Hout; 
• Verbetering voor recreatief fietsen; 
• Medegebruik als natuurpassage. 

De totale Investering bedraagt circa € 7,6 miljoen (prijspeil 2014), waarvan 1/3 gefinancierd met IFA-
middelen. De overige financiering wordt ingevuld door het Rijk en de gemeente Almere. 

Stand van zaken 
Op 13 juni 2014 heeft GS ingestemd met een bijdrage uit IFA-middelen van maximaal € 2,1 miljoen en een 
bedrag van € 0,4 miljoen ter reserveren voor Indexering. Op basis van de gemaakte afspraken vindt betaling 
plaats bij oplevering van het project (volgens huidige planning in 2020). 
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De gemeente Almere treedt op als Opdrachtgever en Rijkswaterstaat draagt zorg voor de uitvoering. Besloten 
is nadere afspraken te maken binnen het convenant Stedelijke Bereikbaarheid Almere, waarbij de afspraken 
rondom de bijdrage van de verschillende partners en de uitvoering van het project worden geregeld. Deze 
afspraken zijn vastgelegd in een uitvoeringsovereenkomst welke in maart 2015 door betrokken partijen is 
ondertekend. 

3.2 IFA2-projecten 
Tot en met eind 2014 zijn 7 projecten ingediend In het kader van IFA2: 

Project Programmalijn Maatregel 
Windesheim 1: Versterking beroepsonderwijs en 

wetenschappelijk onderwijs en onderzoek 
1: Onderwijs 

Boshart Almeerderhout 2: Versterking voorzieningenstructuur 4: Leisure 
Bidbook Floriade 2: Versterking voorzieningenstructuur 4: Leisure 
Jan van Es Instituut 2.0 2: Versterking voorzieningenstructuur 5: Zorg 
Zorgcentrum Reedewaard 2: Versterking voorzieningenstructuur 5: Zorg 
Almere Kenniscentrum Talent 2: Versterking voorzieningenstructuur 3: Sport: 
Kunstlinie Almere Flevoland 2: Versterking voorzieningenstructuur 2: Kunst en Cultuur 

In 2015 wordt nog één IFA2-projectaanvraag verwacht, te weten Gezondheid Welzijn & Innovatiecentrum 
Almere (GWIA). De subsidieaanvraag is in voorbereiding en wordt in de tweede helft van 2015 verwacht. De 
beschrijving van dit project staat beschreven in paragraaf 3.3 "Projectidee Gezondheid & Welzijn 
Innovatiecentrum Almere (GWIA)". 

De voortgang van Windesheim is reeds in paragraaf 3.1.3 beschreven. De voortgang van de overige IFA2-
projecten wordt in de onderstaande paragrafen beschreven. 

3.2.1 Boshart Almeerderhout (Boshart) 
Inhoud 
Het doel van het project Boshart Is het verder ontwikkelen van het stadsbos tot een bovenregionale toeristisch-
recreatieve voorziening. De activiteiten binnen het project richten zich op: 

• Het versterken van de evenementenfunctie van het stadslandgoed De Kemphaan; 
• Toevoegen van voorzieningen (zoals de aanleg van een speel- en wandelbos, een vierseizoenenroute 

en de centrale tuin); 
• Voorwaarden scheppen voor het realiseren van voorzieningen zoals horeca, een manege en een 

multifunctioneel gebouw; 
• Opwaarderen van de centrale entree en verbeteren bereikbaarheid. 

De totale projectkosten bedragen € 5,1 miljoen, er is een IFA-bijdrage toegekend van € 2,5 miljoen. Naast IFA-
middëlen is het project als volgt gefinancierd: 

Middelen € 
Gemeente Almere 1.355.000 
Staatsbosbeheer 1.100.000 
Stichting Stad & Natuur 145.000 
Totaal €2.600.000 

De projectduur loopt van 1 april 2011 tot en met 31 december 2015.  

Stand van zaken 
Toeristisch-recreatieve versterking: 

• Versterking evenementenfunctie: het evenemententerrein is gereed, met uitzondering van een paar 
kleine aanpassingen; 

• De bouw van het "Buitencentrum Almeerderhout" van Staatsbosbeheer is gerealiseerd. Het gebouw is 
in maart door wethouder F. Huis en gedeputeerde J. Lodders feestelijk geopend; 

• Het speel- en wandelbos is gereed; 

12 
1774832 IFA-halfjaarrapportage 2015 



• De visuele toegankelijkheid van het nieuwe gebouw van Stichting AAP (apenopvang en 
quarantainegebouw) is met IFA-middelen verbeterd. Het project is geheel afgerond en ook het rondje 
AAP is nagenoeg gereed; 

• De aanleg van de vierseizoenenroute is afgerond (op 30 augustus vond de officiële opening plaats van 
het Scootmobiel pad); 

• De planvorming van de centrale tuin is gestart na de zomer vind afronding plaats; 

Ontwlkkellocaties: 
• Er heeft een actieve marktbenadering plaatsgevonden voor de invulling van twee ontwikkelplekken 

in het Boshart Almeerderhout, zijnde een ontwikkellocatie op het Stadslandgoed de Kemphaan en de 
ontwikkeling van een manege 
Op dit moment is er nog geen zicht op een ondernemer die zich gaat vestigen op het terrein, wel is 
er een verdergaande bespreking met een partij die een manege wil gaan exploiteren. 

Herkenbaarheid en bereikbaarheid: 
• De aanpassing van het entreegebled is gereed; 
• De selectie van de kunstenaar voor het ontwerp van een "landmark" 1s afgerond en de uitwerking van 

het gekozen schetsontwerp is gestart; 
• De herinrichting van het Kemphaanpad en de herinrichting van het Michauxpad zijn op enkele kleine 

aanpassingen na voltooid. 
• Afstemming met het project 'Verdubbeling Waterlandseweg" vindt plaats en is een blijvend 

aandachtspunt. 

Marketing en communicatie: 
• Er is een plan van aanpak "Toeristische Marketing en Promotie" gemaakt; 
• De realisatie van een nieuwe website in gestart, waarbij alle partijen in het Boshart-gebied zijn 

betrokken. 

In verband met een vertraging in de uitvoering van een aantal deelprojecten, waaronder de ontsluiting naar de 
manege, zal een verzoek worden Ingediend het project tot eind 2016 te verlengen. Een aanpassing in de 
fasering van de investeringen in het project is daarom noodzakelijk. Ca. € 750.000 zal worden doorgeschoven 
naar 2016. 
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3.2.2 Bidbook Floriade 
Het bidbook met als thema "Growing Green Cities" is in 2012 opgesteld. De inzet was succesvol: het 
organiseren van de Floriade 2022 is toegewezen aan de gemeente Almere. Het project is in 2013 definitief 
afgerekend waarbij de totale projectkosten zijn vastgesteld op € 576.986. De gerealiseerde projectkosten zijn 
lager uitgevallen dan was begroot (begroot was € 685.995). Daarom is ook de IFA-bijdrage van € 251.757 lager 
vastgesteld dan was beschikt, zijnde € 300.000. Voor een Inhoudelijke beschrijving van dit project wordt 
verwezen naar de jaarrapportage 2012 (e-docs nummer 1486876). De realisatie van de indicatoren is 
beschreven in de IFA-jaarrapportage 2014 (e-docs nummer 1696628). 
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3.2.3 Jan van Es Instituut 2.0 (JVEI 2.0) 
Het JVEI 2.0 ontwikkelt nieuwe concepten, methoden en Instrumenten ten behoeve van de inrichting van de 
eerstelijnsgezondheidszorg. Hierbij richt het zich voornamelijk op de onderwerpen: populatlegerichte zorg, 
substitutie van zorg en aansluiting bij de behoefte van de patiënt/cliënt. Het JVEI 2.0 voert daartoe onderzoek 
uit, waaronder benchmarks. Aan het project is een IFA-bijdrage toegekend van € 600.000. Voor een 
inhoudelijke beschrijving van dit project wordt verwezen naar de IFA-jaarrapportage 2014 (e-docs nummer 
1696628). 

3.2.4 Zorgcentrum Reedewaard (Reedewaard) 
Inhoud 
Het project Reedewaard valt binnen de programmalijn "Voorzieningenstructuur" en de maatregel "Versterken 
van aanbod zorg". 
Almere krijgt hiermee een regionale zorgvoorziening die er nu nog niet is, maar waar wel behoefte aan is. 
Wonen en zorg zullen van elkaar worden gescheiden en hiermee wordt Ingespeeld op de door het Rijk ingezette 
koers om zorg beter betaalbaar te houden. 
Voorzieningen voor dementerende ouderen met een ZZP-4 of 5 indicatie zijn schaars in Flevoland, de 
wachtlijsten zijn langer dan 2 jaar en Flevoland is daarmee koploper van het land. Reedewaard biedt extra 
plaatsen zodat de druk op de wachtlijsten afneemt. Ook zal een verschuiving plaatsvinden van het gebruik van 
zorg van bulten Flevoland naar zorg binnen Flevoland. Dit betekent dat zorgbehoevende ouderen in Flevoland 
kunnen blijven en dat ouders en grootouders op het "oude land" dicht bij kinderen in Flevoland kunnen komen 
wonen. Ook vanuit omringende gemeenten kunnen mensen er voor kiezen om in Reedewaard te gaan wonen. 

Met het project zal ca. 40 fte directe werkgelegenheid worden gerealiseerd met name voor lager en 
middelbaar opgeleiden (receptie, verpleging, koks, schoonmakers e tc ) . 
Daarnaast zal er ook sprake zijn van indirecte werkgelegenheid (lokale middenstand als leverancier) en er 
zullen stageplaatsen en onderzoeksmogelijkheden worden gerealiseerd voor ROC, HBO en WO. Er zijn reeds 
afspraken gemaakt met scholengemeenschap De Meergronden. 
De projectduur loopt van 1 juli 2014 tot en met 31 december 2015. 

Stand van zaken 
Aan het project is uit IFA-middelen een subsidiebljdrage toegekend van € 300.000 en een achtergestelde lening 
toegekend van € 1,95 miljoen (in 10 jaar terug te betalen) op een totale Investering van € 5,5 miljoen. De 
Stichting Thuishaven (€ 3.150.000) en de gemeente Almere (€ 100.000) dragen in totaal 
€ 3.250.000 bi'j. De volledige lening is overgemaakt door de provincie. Daarnaast Is 30.000 voorschot aan 
bijdrage betaald. 

De verbouwing en aanpassingen aan het pand z1jn door de aannemer opgeleverd (eerste en tweede verdieping). 
Op de begane grond moeten nog een aantal aanpassingen gebeuren, wel zijn de eerste zorgdienstverleners in 
beeld om de beschikbare ruimte in te richten, zoals een fysiotherapeut en een zorgwinkel. Inmiddels hebben 
ook de eerste bewoners hun Intrek genomen in de appartementen. 
Reedewaard heeft een concreet plan om een bestaand pand aan de overkant van het zorgcentrum aan te kopen 
en in te richten voor zorg/aanleun- woningen (geen onderdeel van het projectplan). Voor het zorgcentrum zou 
dit een meerwaarde opleveren omdat dan meer ouderen gebruik kunnen maken van de faciliteiten die in het 
zorgcentrum worden aangeboden. 
Buitenruimte: 
De gemeente Almere is verantwoordelijk voor de herinrichting van de buitenruimte. Een eerste deel van de 
ruimte Is al aangelegd (voor ongeveer € 50.000,-). In juni heeft er in Almere Haven een bewonersbijeenkomst 
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plaatsgevonden waar de beoogde herinrichting van de openbare ruimte is besproken. Als alle werkzaamheden 
vollend planning verlopen zullen ze eind 2015 gereed zijn. 
Inmiddels zijn ca. 25 arbeidsplaatsen gecreëerd bij het zorgcentrum. 

3.2.5 Almere Kenniscentrum Talent (AKT) 
Inhoud 
Het AKT valt binnen de programmalijn "Versterking voorzieningenstructuur" en de maatregel "Versterken van 
aanbod sport en leisure". 
Het AKT legt de verbinding tussen breedtesport en topsport. Binnen de sportpiramide zijn 'talenten' gesitueerd 
tussen de breedtesport (de basis) en de topsport (het topje). Voor beide groepen is in de samenleving veel 
aandacht, voor talentherkenning en -erkenning is dat een stuk minder. Het AKT maakt een goede verbinding 
tussen breedte- en topsport en positioneert het sporttalent. 
Door dataverzameling ontstaat de mogelijkheid tot het geven van deskundig advies over de 
bewegingsvaardigheden en mogelijkheden van jonge sporters. Dit levert onder andere op: 

• Vermindering van sportuitval; 
• Verhoogde- en verduurzaamde sportparticipatie met positief maatschappelijke effecten als 

gezondheid, maatschappelijke vorming en sociale cohesie; 
• 'Op maat' talentbegeleiding. 

Door het project vindt kennisontwikkeling (én kennisvalorisatie) plaats m.b.t. sport, bewegen en 
talentontwikkeling. De kennis zal met onderwijsinstellingen zoals bijvoorbeeld Windesheim en de ROC's 
worden gedeeld. De economische Impact zal naast een lichte impact op werkgelegenheid vooral zichtbaar 
worden door positieve beïnvloeding van beeldvorming en gebiedspromotie. Het beeld van Almere als 'stad van 
en voor Talent' die herkend en erkend wordt, zal worden versterkt. 

Het AKT is de eerste 'omgeving' in Nedertand waar beweegtalent doelgericht wordt gezocht en verder zal 
worden begeleid. Het unieke karakter van het AKT maakt dat een groot aantal partners waaronder de 
Rijksuniversiteit van Groningen en Hogeschool Arnhem - Nijmegen hun Intentie tot deelname hebben 
uitgesproken. 

De duur van het project loopt van 1 juni 2013 tot en met 31 december 2016.  

Stand van zaken 
Op 10 februari 2015 heeft GS Ingestemd met een bijdrage van maximaal € 2 miljoen, op een totale subsidiabele 
Investering van ruim € 11 miljoen. De cofinanciering voor dit project wordt geleverd door de gemeente Almere. 

Het AKT wordt een extra onderdeel van het zwembad- en de sporthalgebouw dat momenteel in Almere Poort 
wordt gerealiseerd. Na de oplevering hiervan, in maart 2016, wordt gestart met de afbouw en inrichting van 
het AKT. In juni j l . 1s getart met het opstellen van het programma van eisen van de afbouw en inrichting. Vóór 
de zomer is ook gestart met het opstellen van samenwerkingsovereenkomsten tussen AKT (de gemeente 
Almere) met uiteenlopende maatschappelijke partners, zoals bijvoorbeeld de Almeerse Scholen Groep; 
Topsport Flevoland (OMFL) en Athletic Skills Company. Daarnaast zijn 1n de eerste helft van 2015 de 
voorbereidingen getroffen voor pilots in de tweede helft van het jaar, zoals de pilot "Ontwikkelen goede 
bewegers" en "Ondersteunen van topsport". 
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3.2.6 Kunstlinie Almere - Flevoland (KAF) 
Inhoud 
In lijn met de IFA maatregel "versterken aanbod Kunst & Cultuur" hebben de gemeente Almere en de Stichting 
Almeerse Theaters het initiatief Kunstlinie Almere Flevoland (KAF) ontwikkeld. Met het initiatief 'Kunstlinie 
Almere Flevoland' wordt hier een multifunctioneel kunstgebouw gerealiseerd dat uniek is in Nederland: een 
combinatie van theater, kunsthal en stadsforum. De ambitie is hier een plek te realiseren waar cultuur in al 
zijn verschijningsvormen kan worden genoten. Maar KAF is veel meer dan een spraakmakend gebouw. KAF staat 
voor een nieuwe visie op cultuur waarin bestaande concepten worden losgelaten. Ook zal de focus zich op de 
doelgroep jonger dan 30 jaar richten, hiermee wil KAF zich onderschelden ten opzichte van kunst en cultuur 
organisaties in de grote steden. 
De IFA aanvraag spitst zich toe op de aanpassing van het gebouw en de lancering van het concept. Veel 
ingrediënten zijn er al, maar om al de inhoudelijke ambities te realiseren is ook een bouwkundige 
infrastructuur nodig die de realisatie van deze ambities mogelijk maakt. Een gebouw dat bezoekers uitnodigt 
en omarmt en een gebouw dat de uitvoering van de werkprocessen op een adequate wijze ondersteunt. 
De duur van het project loopt van 1 januari 2015 tot en met 1 februari 2017. 

Stand van zaken 
Op 3 maart 2015 heeft de gemeente Almere een verzoek om IFA-subsidie ingediend voor de uitvoering van het 
KAF-project. GS heeft op 16 jun1 Ingestemd met een bijdrage van maximaal € 1,5 miljoen. De totale 
Investering bedraagt bijna. De totale Investering bedraagt bijna € 3,4 miljoen. 
Vanwege de relatief recente besluitvorming zijn er 1n d eerste helft van 2015 niet echt zichtbare 
bouwresultaten gerealiseerd. Er is een projectleider aangesteld en er is gewerkt aan de Inrichting en 
afstemming van de projectorganisatie op de IFA-criteria. Het voorlopig ontwerp voor de entree en 
architectuurstudio is gereed. Tevens is er een start gemaakt met aanbestedingstrajecten. Voor de uitvoering 
van het KAF-project is, op basis van de IFA-uitvoeringsovereenkomst van het college van GS, een 
samenwerkingscontract opgesteld tussen de gemeente Almere en de Stichting Almeerse Theaters. 

3.3 Projectidee Gezondheid St Welzijn Innovatiecentrum Almere (GWIA) 
Zoals in het stroomschema (Bijlage A) naar voren komt, bestaat het subsidieverleningsproces uit verschillende 
fasen. De eerste is de "initiatief fase" en de tweede 1s de "idee fase". Binnen het IFA2-programma zit nog één 
(laatste) projectidee in de pijplijn, te weten GWIA. 

Inhoud 
GWIA is een fysiek en digitaal Innovatiecentrum in Almere. Het centrum faciliteert regionale initiatieven 
gericht op directe waarde creatie voor burgers, bedrijven, maatschappelijke Instellingen en lokale overheden 
en zet deze om in duurzame samenwerkingsverbanden. 
Dat gebeurt door het onderwijs, het bedrijfsleven, de overheid en de burger gericht bij elkaar te brengen. Het 
GWIA ondersteunt bij de opstart van projecten, verbindt partijen met elkaar, zoekt mee naar financiering en 
biedt fysieke research- en Innovatlefaciliteiten. In het centrum wordt continue research en innovatie 
gefaciliteerd op het gebied van Gezondheid & Welzijn. 
De partners in het GWIA zijn Technology Centre Almere, Patiënt 1, het Gezondheid en Welzijn Innovatie 
Platform en TNO. Het GWIA werkt samen met Trimbos en de Universitaire Medische Centra (UMC). 
Het GWIA wil een bijdrage leveren aan de transitie in zorg en welzijn, waarbij meer accent komt op 
zelfredzaamheid en eigen regie door burgers. Deze veranderingen kunnen worden gefaciliteerd door concrete 
innovaties voor de zorg- en welzijnssector. 

Stand van zaken 
In het najaar van 2014 is het projectidee GWIA voorgelegd aan de commissie Bestuur & Samenleving. PS heeft 
ingestemd met de uitwerking van het projectidee tot een subsidieaanvraag, mits voldaan is aan de aanvullende 
voorwaarden die zijn verwoord in een amendement. PS heeft daarin kenbaar gemaakt dat ze in de gelegenheid 
wil worden gesteld haar wensen en bedenkingen bij dit voorgenomen besluit kenbaar te maken, voordat GS een 
definitief besluit neemt over de toekenning van een bijdrage. 

Het streven was dat in de eerste helft van 2015 het projectidee worden uitgewerkt zou worden tot een 
ontvankelijke subsidieaanvraag. Dit streven is niet gehaald, maar in overleg met de gemeente en provincie zijn 
wel veel stappen gezet in de goede richting. De verwachting is dat de aanvraag alsnog In de tweede helft van 
2015 wordt Ingediend. Volgens het IFA2-programma kan een aanvraag nog worden ingediend tot het einde van 
2015. 
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PROVINCIE FLEVOLAND 

1. Ver5teri<;ing Beroepsonderwijs en Weten5chappeiijl< Onderwijs en Onderzoeii; 

2. Versteri<!ng Voorzieningenstructuur 

1. Versterken aanbod Beroepsonderwijs en Vv'etenschappelijk Onderwijs 

2. Versterken aanbod Kunst & Cultuur 

3. Versterken aanbod Sport 

4. Versterken aanbod Leisure 

5. Versterken aanbod Zorg 

« Verdere ontwikkeling tot een volledige en volwaardige stad binnen de 

Noordvleugel van de Randstad 

» Realisering van krachtige impulsen voor de ontwikkeling van een uniek 

stedelijk klimaat 

» Versterking van de economische positie binnen de Noordvleugel van de Randstad 

Algemeen inhoudelijk: 
s Het project valt binnen de programmalijnen 

® Topvoorziening met bovenlokale aantrekkingskracht en uitstraling 

» Substantiële omvang: Minimale subsidiabele kosten bedragen € 2 miljoen 

« Subsidie t.b.v. exploitatie en beheer uitgesloten 

a Aantoonbaar additioneel t.o.v. de reguliere taken 

s Goede onderbouwing financieel economische en maatschappelijke haalbaarheid 

O Zonder bijdrage uit het lFA-2 is het project niet mogelijk 

Kwalitatief inhoudelijk: 

Voorkeur voor project: 

« Dat direct een aantoonbare bijdrage levert aan de versterking van de positie 

van Almere in de Noordvleugel van de Randstad en de provincie als geheel 

8 Dat beide programmalijnen of andere beleidsprioriteiten versterkt 

® Waarbij sprake is van samenwerking en/of coalitievorming met relevante partners 

8 Met een revolverend karakter 

Specifiek inhoudelijk: 

Voor maatregel 1 geidt: 

» Een onderwijsinstelling draagt bij aan de vraag van het bedrijfsleven en sluit bij 

voorkeur aan op de clusters: ICT & Media, Health & Wellness, Logistics 

a Commerce, Duurzame gebiedsontv/ikkeling. Luchthaven Lelystad 

s Samenwerking met een bestaande kennisinstelling bij wetenschappelijk onderv.'ijs 
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